
Vänsterpartiet

Fråga till kommunalrådet Katrin Stjernfeldt Jammeh (S)

– Vart tog utredningen om att skapa förutsättningar för trygghetsboenden i
det befintliga beståndet av boenden och hyreslägenheter vägen?

Vänsterpartiets motionerade 2021 att kommunstyrelsen skall utredamöjligheten
att skapa förutsättningar för trygghetsboenden i det befintliga beståndet av
boenden och hyreslägenheter i Malmö. Detta för att få till stånd fler
trygghetsboende för äldre och för att kunna hålla hyrorna låga i dem.

Det är viktigt för denmed låg eller genomsnittlig pension att det finns
trygghetsboendemed lägre hyror möjliga att flytta in i när man inte längre känner
sig trygg i den egna lägenheten eller när ensamheten är ett problem.

I Malmö idag finns ett trygghetsboendemed lägre hyror, startat ur ett tidigare
serviceboende, MKB:s Havsuttern påMöllevångsgatan. Havsuttern har flera års
kötid. Behovet av trygghetsboende, med hyra möjlig att betala med en vanlig
pension, är avsevärt större än tillgången.

Motionen lyfter också att Bostadsbolaget Poseidon i Göteborg har startat flera
trygghetsboenden i sitt befintliga bestånd av hyreslägenheter från 60-80-talen.
Där hyresgästen bor kvar i sin lägenhet som får en enkel trygghetsupprustning
och där hyresgästen får tillgång till gemensamhetslokal med trygghetsvärd.
Hyran förblir dock oförändrad för hyresgästen.

Vänsterpartiets motion bifölls i kommunfullmäktige 2022-02-03. Fullmäktige
beslutade också att utredningen skulle vara klar senast den 9 december 2022.

Vad hände sen? – Blev utredningen klar? Har den lagts ner? Eller behövsmer tid
för att få fram fler trygghetsboendenmed låga hyror i Malmö?

Min fråga blir därför – Vart har utredningen om att skapa förutsättningar för
trygghetsboenden i det befintliga beståndet av boenden och hyreslägenheter
tagit vägen?
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